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»دنیای هوادار« ۱۲ بهمن، سالروز بازگشت امام خمینی )ره(

 به وطن و آغاز دهه ی فجر را گرامی می دارد

مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز طی پیامی فرا رسیدن چهل و 
دومین دهه فجر پیروزی انقلاب اسلامی را تبریک گفت.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی اداره کل ورزش و 
جوانان استان البرز؛ در این پیام آمده است:

دهه مبارک فجر، طلوع دوباره خورشید حق طلبی، ظلم ستیزی و 
عدالت خواهی در دستان معمار کبیر انقلاب و فرصتی مغتنم برای 
یاری گرفتن از رهنمودهای مقام معظم رهبری و درس آموزی از 
خون سرخ و آتشین مردان و زنانی است که نهال انقلاب را با عشق و 
اشتیاق کاشتند و با ایمان و اعتقاد آن را به شکوه و عظمت رساندند. 

دهه فجر انقلاب اسلامی، سرآغاز طلوع خورشید درخشان انقلاب 
اسلامی و تبلور شکوه و عظمت نهضتی مبتنی بر تعالیم نبوی است 
که توانست حکومتی الهی را در این مرز و بوم الهی و آسمانی که هر 
روز درخت اعتبار و شکوهش پربارتر و تنومندتر می شود، تثبیت کند. 
این دهه ی مبارک، تجلی شکوهمند حماسه و سرافرازی ملتی است 
که در عصر اسارت انسان با انقلاب اسلامی خویش، صفحه ای زرین 
را در تاریخ حیات آدمی گشود و فریاد خدا خواهی، معنویت، آزادی 
و استقلال را در گوش و جان جهانیان طنین  انداز کرد. اینک که نهال 
انقلاب ۵۷ به درخت سرافراز و تنومند ۴۲ ساله مبدل شده، این ایام 

عزیز و فرخنده، فرصتی است بس غنیمت که بدانیم این رسیدن 
به تکامل را مرهون شهدا و ایثارگران گرانقدر و عزیزی هستیم که 

درخت این انقلاب با خون آنان سیراب گردیده است.
اینجانب به نوبه ی خود فرا رسیدن چهل و دومین 

دهه فجر پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی را 
به محضر مقام معظم رهبری )مدظله العالی(، 
ویژه  به  اسلامی  ایران  شریف  مردم  عموم 
جامعه بزرگ ورزش و جوانان تبریک و تهنیت 

عرض می نمایم.

پیام تبریک مجتبی جانعلی به مناسبت دهه مبارک فجر

از قمار رفاقت تا عقل کلی؛

فقرِ فکری!
در مرحله نیمه نهایی والیبال نشسته کشور؛

دوئل شاگرد و استاد
 را شاگرد برد

صفحه 3

»ضرورت یا عدم ضرورت در برپایی فجر39«

از واقعیت تا توهم حضور!
صفحه 5

اندرحکایت انتخابات رئیس فدراسیون فوتبال؛

جمهوری عليه جمهوری
صفحه 7
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خبر

پیشنهاد یارانه ۲۵۰هزارتومانی 
شامل چند ایرانی می شود؟

اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  سخنگوی 
جزئیاتی از افزایش یارانه نقدی بیش از ۴۰میلیون ایرانی تا 

سقف ۲۵۰هزارتومان را تشریح کرد.
علی بابایی کارنامی- سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به برنامه ها و اقدامات این کمیسیون 
برای حمایت از اقشار کم درآمد جامعه و به خصوص کارگران، 
اظهار کرد: مجلس یازدهم از بدو تشکیل همواره عزم جدی 
به خصوص  و  کم درآمد  آسیب پذیر،  اقشار  از  حمایت  برای 

کارگران را در دستورکار قرار داده است.
وی ادامه داد: در همین راستا، کمیسیون اجتماعی مجلس در 
دوره یازدهم، همزمان با ارائه لایحه بودجه سال 1400 از سوی 
دولت به مجلس، پیشنهاداتی برای حمایت از اقشار آسیب پذیر 

و کارگران را در سال آینده به کمیسیون تلفیق ارائه کرد.
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس اضافه کرد: یکی از 
این پیشنهادات، افزایش 30 تا 40درصدی حقوق کارگران در 
سال آینده بود تا از این طریق بتوانیم کمک نسبتاً مؤثری به 
این قشر زحمتکش از حیث بهبود نسبی وضعیت معیشتی و 
رفاهی آن ها داشته باشیم که در تلاش هستیم این پیشنهاد 

محقق شود.
بابایی  کارنامی در ادامه به پیشنهاد دیگر کمیسیون اجتماعی 
مجلس به کمیسیون تلفیق بودجه سال 1400 در راستای بهبود 
وضعیت اقشار ضعیف و کم درآمد جامعه اشاره و اظهار کرد: 
طبق این پیشنهاد، خواستار ادغام یارانه های پرداختی موجود 
با عناوین گوناگون شدیم، زیرا امروز یارانه های متعددی از 
قبیل »تأمین کالا های اساسی«، »حامل های انرژی«، و نیز 
»هدفمندی یارانه ها« پرداخت می شود که تأثیر بسزایی در 
بهبود وضعیت معیشتی اقشار کم درآمد و به خصوص کارگران 

نداشته است.
و  نقدی  از  اعم  یارانه ها،  پرداخت  اصلاح  از  وی همچنین 
غیرنقدی در کمیسیون تلفیق بودجه سال 1400 خبر داد و گفت: 
با اصلاحاتی که در حوزه پرداخت یارانه ها از سوی کمیسیون 
تلفیق بودجه سال آینده انجام شده و با ادغام یارانه هایی که در 
حال حاضر پرداخت می شود، منابعی نیز به سرجمع یارانه ها، 
اضافه شده تا از این طریق به رقم پرداخت های نقدی نیز افزوده 

شود.
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس افزود: روش پرداخت 
یارانه ها به شکل فعلی موجب شده، همچنان آثار تورمی بر 
زندگی و معیشت کارگران و اقشار کم درآمد وجود داشته باشد؛ 
بنابراین طبق این پیشنهاد، معتقدیم ادغام و یکپارچه سازی 
یارانه های موجود، می تواند در بهبود سطح معیشت کارگران و 

افشار کم درآمد تا حدودی مؤثر باشد.
بابایی کارنامی با اشاره به تصویب این پیشنهاد در کمیسیون 
تلفیق بودجه مبنی بر ادغام یارانه های پرداختی در قالب یک 
یارانه مشخص، گفت: براساس این مصوبه، طوری برنامه ریزی 
شده که با ادغام یارانه های پرداختی، تقریبا به ازای هر فردِ 
مشمول، بین 200 تا 250هزارتومان یارانه در ماه پرداخت شود 
که به عنوان مثال یک خانواده 3نفره، حدود 750هزارتومان 

یارانه دریافت خواهد کرد.
وی همچنین شمول جمعیتی دریافت یارانه نقدی در روش 
جدید را بیش از 5دهک جامعه و بالای 45میلیون نفر دانست 
و افزود: این اقدام تا حدودی می تواند هزینه های خانوار های 

کم درآمد را جبران کند.
سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس در پایان خاطرنشان 
کرد: این پیشنهاد فعلا در کمیسیون تلفیق بودجه سال  آینده 
تصویب شده و در صورت تصویب نهایی در جلسه علنی و تأیید 

شورای نگهبان، از ابتدای سال آینده اجرا خواهد شد.

خانه ملت

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان محیط زیست 
کشور گفت: ۲۰میلیون دلار برای مهار گرد و غبار در بودجه 

سال آینده کشور درنظر گرفته شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عیسی کلانتری روزگذشته در 
جریان بازدید از تالاب بین المللی شادگان اظهارکرد: تا حد 
زیادی در کنترل کانون های داخلی ریزگردها در خوزستان 
یعنی  خارجی  حوزه  در  متأسفانه  ولی  بوده ایم  موفق 
کشورهای عراق، عربستان و سوریه فعلا نتوانسته ایم کاری 

از پیش ببریم.
وی افزود: کانال های آب رو )کالورت ها( تالاب بین المللی 

شاهد  یافتن،  پایان  با  که  است  ساخت  درحال  شادگان 
آبگیری تالاب در تمام طول سال خواهیم بود و این موضوع 
از خیزش گرد و غبار و بهبود شرایط زیست پرندگان جلوگیری 
خواهد کرد. مدیرکل محیط زیست خوزستان نیز گفت: در 
ستاد بحران مصوب شد که پسماندهای شهری در آبادان از 

جوار تالاب به محلی در خرمشهر منتقل شوند .
محمد جواد اشرفی افزود: این موضوع با مخالفت مسئولان 
شهرستان خرمشهر روبرو شد، اما در تلاشیم تا با انجام این 
کار هم تالاب شادگان را نجات دهیم و هم با اقتصادی کردن 

دفع پسماندها در زمینه تولید انرژی فعالیت کنیم.

محیط زیست

در بودجه کل کشور در نظر گرفته شد؛

۲۰میلیون دلار برای مهار گرد و غبار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید یعقوبعلی عظیمی کل تپه  را گرامی می دارد

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: موارد بستری 
و سرپایی کرونا در برخی استان ها شیب صعودی پیدا 
کرده و به همین علت از این پس در برخی شهرهای زرد 
مسافرپذیر مانند شهرهای نارنجی سابق محدودیت تردد 
اعمال می شود. همه مسافران خارجی نیز هنگام ورود به 

کشور تست می شوند.
علیرضا رئیسی روزشنبه پس از جلسه ستاد ملی مقابله 
با کرونا که با حضور رئیس جمهوری برگزار شد، افزود: 
وضعیت کشور گرچه روند تقریبا با ثباتی شده اما آمارها 
نشان می دهد در برخی استان ها تعداد بیماران سرپایی 
در حال افزایش است و در برخی استانها موارد بیماری با 

شیب کم در حال افزایش است که باید مراقب باشیم.
وی ادامه داد: از بیش از یک ماه پیش رویکرد ما در 
وزارت بهداشت این است که همه علائم خیز بیماری 
در کشور چه سرپایی و چه بستری را رصد کنیم و فعال 
و تهاجمی به ویروس حمله می کنیم تا ویروس را در 
مراحل اولیه شناسایی و با قرنطیه و ایزوله کردن زنجیره 

انتقال ویروس را قطع کنیم.
میزان  بالاترین  هنوز  مازندران  استان  گفت:  رئیسی 
رعایت  با  البته  دارد.  را  روزانه  بستری  و  بیماری 
پروتکل های بهداشتی یکی دو هفته گذشته همکاری 
مردم و مسئولان این استان مشاهده می شود و روند 
بستری  موارد  مورد  در  استان  این  در  کرونا  صعودی 
متوقف شده و امیدواریم با همت مردم و مسئولان این 

استان روند نزولی شود.
معاون بهداشت وزیر بهداشت افزود: استان های گیلان و 
گلستان هم به سمت نزولی شدن می روند و امیدواریم 
این وضعیت ادامه دار باشد. فعلا شهر قرمز نداریم. 
۱۸شهر نارنجی است که سه تا در گیلان و ۱۵ تا در 
مازندران است. ۱۲۴شهر زرد و ۳۰۶شهر آبی هستند. در 

جلسه ستاد هم به برخی استانها هشدارهایی دادیم تا 
بتوانند بهتر کنترل کنند.

رئیسی گفت: یکی از استان هایی که به شدت علائم 
نگران کننده دارد، استان هرمزگان است. قشم، بندرلنگه 
و جاسک باید بیشتر مراقبت کنند. روند بیماری در این 
شهرها رو به افزایش است. استان یزد به صورت ملایم در 
مورد موارد بستری رو به افزایش است. خراسان شمالی 
هم همین طور کرونا خیز برداشته البته هنوز به مرحله 
بالا و بحرانی  نرسیده اما لازم است تمهیدات تشدیدی 
برای رعایت پروتکل های بهداشتی در این استان اعمال 
شود. سخنگوی ستاد مقابله با کرونا افزود: بر اساس 
مصوبه ستاد ملی کرونا منع تردد در برخی شهرهای زرد 
مسافردپذیر نیز اعمال می کنیم مثل شهرهایی که قبلًا 

نارنجی بودند و محدودیت داشتند.

شرط مسافرت مردم در نوروز۱۴۰۰

پایان سال  باقیمانده  اگر مردم در ۶هفته  وی گفت: 
پروتکل های بهداشتی را رعایت کنند امیدواریم بتوانیم 
نوروز آرامی داشته باشیم. در حوزه گردشگری نیز برای 
رونق سفرها برنامه هایی داریم که با رعایت پروتکل های 
بهداشتی، تسهیلاتی فراهم کنیم تا با اجرای پروتکل های 
سختگیرانه برخی هتل ها فعالیت داشته باشند و حتی 

در ایام نوروز برخی تورهای مسافرتی نیز فعالت کنند.
نظارت  و  کنترل  اوضاع تحت  اگر  داد:  ادامه  رئیسی 
باشد و مسافران کنترل شوند و هیچ فرد مثبتی در 
بین مسافران نباشد و در ورودی هتل ها کنترل شوند، 
هموطنان می توانند در تعطیلات نوروز به مسافرت 
بروند البته به شرطی که در یکی دو ماه مانده به پایان 

سال وضعیت را ثابت نگه داریم.
معاون وزیر بهداشت ادامه داد: با وجود این در برخی 

استان ها متأسفانه عادی انگاری و ساده گرفتن کرونا 
دیده می شود. در برخی مشاغل تجمعاتی صورت گرفته 
و رعایت پروتکل ها افت کرده که باعث خیز بیماری 
می کنیم  مردم خواهش  از  کرد:  تأکید  وی  می شود. 
قدر این وضعیت را بدانیم زیرا اگر غفلتی صورت گیرد 
دوباره بیماری افزایش پیدا می کنند. همه نگران این 
مسأله هستم زیرا ویروس ضعیف نشده و از بین نرفته 
بلکه با جهش ها قوی تر شده است. باید جدی برخورد و 
هوشیارانه عمل کنیم. این مسأله بسیار مهمی است که 

همه باید به آن توجه کنیم.

خبر مجوزهای واردات واکسن کرونا

رئیسی گفت: در مورد واکسن هم در جلسه امروز ستاد 
کرونا بحث هایی شد؛ امیدوارم روند تولید واکسن در 
داخل که با کیفیت مناسب رو به جلو می رود ادامه پیدا 
کند. در مورد مجوزهای واردات هم صحبت ها و تصمیم 

گیری های شد که به مردم اعلام می شود.
سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا با اشاره به روند رو 
به افزایش کرونا در دنیا افزود: در اروپا و آمریکا میزان 
موارد ابتلا به کرونا به شدت در حال افزایش است. اکثر 
تخت های بیمارستانی در این کشورها پر شده و به ویژه 
به خاطر ویروس جهش یافته انگلیسی میزان سرایت 
بیماری و میزان مرگ و میر و بستری در این کشورها 

خیلی زیاده شده است.
وی ادامه داد: باید کاملا مراقب باشیم. در داخل حفاظت 
کنیم. از مرزها هم با مشارکت مردم و رعایت پروتکل ها 
در اسرع وقت و به صورت زودرس اگر بیماری وارد کشور 
شد که مبتلا به ویروس انگلیسی یا سایر ویروس های 
جهش یافته بود باید سریع وارد عمل شویم و بیماران 

را پیدا کنیم.

استقلال روند امیدوارکننده ای ندارد. این را هوادار 
به خوبی حس می کند. اما سرمربی استقلال پس 
از کنفرانس خبری منتقدین را می وازد و از آن ها 
با تعبیر »آدم هایی که توی خیابان رد می شوند، یه 

چیزی می گویند« یاد می کنند! البته این آدم های 
خیابانی که رد می شوند، تیزی و قمه همراه شان 
می  قرار  بیشتری  تفقد  مورد  شاید  وگرنه  نیست. 

گرفتند!
اما متاسفانه یا خوشبختانه همین آدم های خیابانی 
بودند که حین رد شدن از خیابان فهمیدند استقلال 
نباید با سه مهاجم بازی کند و خط هافبک آبی ها 
حسابی لنگ می زند، وگرنه که با وجود دفاع محود 
کسی  استقلال  نیمکت  روی  همکارانش،  از  فکری 
نفهمیده بود در سه بازی گذشته، استقلال از همین 
بازی سه فوروارده و خالی بودن میانه میدان ضربه 

خورده است!

سرمربی استقلال آن قدر با تجربه هست که بداند رموز 
موفقیت »انتقادپذیری« است. پیدا نکردن ترکیب اصلی 
پس از سیزده هفته، یعنی یک جای کار می لنگد. 
پس با احترام به همه نام های بزرگی که روی نیمکت 
استقلال هستند، نمی شود گفت ما بهترین کادرفنی را 
داریم! در فرهنگ ما رایج است که حرف را بشنو، فارغ 
از آنکه گوینده اش چه کسی است. مهم نیست یک 
نفر در خیابان باشد، یا در خانه پشت موبایلش! سهم 
خواه باشد یا به تعبیر شما بدخواه استقلال. مهم حرفی  
است که می زند. کلاه تان را قاضی کنید و حرف ها را 
بشنوید. این شمایید که باید بهترین تصمیم را بگیرید و 

در نهایت پاسخگوی میلیون ها هوادار باشید.

منع تردد به برخی شهرهای زرد مسافرپذیر اعمال می شود

راه موفقیت از انتقادپذیری می گذرد

کرونا در ایران

مستطیل سبز

محمد حیرانی

 نویسنده و کارشناس رسانه
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جامعه

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز اعلام کرد: ۳۰۸هزار 
و ۸۳۶راننده وسایل نقلیه متخلف در اجرای طرح تشدید 

منع تردد شبانه دراین استان اعمال قانون شدند.
سرهنگ غلامعلی شرق اظهارکرد: با توجه به تصویب 
کمیته ملی کرونا ، طرح منع تردد از ساعت۲۱ الی 
و  شده  اجرایی  البرز،  استان  مناطق  در  چهارصبح 

رانندگان متخلف اعمال قانون شدند.
اجرای طرح  از ۸۰درصد مردم  : بیش  یادآورشد  وی 

قانون  محدودیت تردد در استان البرز را رعایت کردند.
رانندگان  کرد:  خاطرنشان  البرز  راهور  پلیس  رئیس 
توجه داشته باشند که دراجرای این طرح دوربین های 

به  این طریق  از  تخلفات  و  بوده  فعال  ثبت تخلف 
صورت هوشمند ثبت می شود.

شرق افزود: صاحبان اصناف نیز ساعات فعالیت خود 
محدودیت  به شروع  که  کنند  برنامه ریزی  طوری  را 
تلاقی نشود که ایجاد ترافیک سنگین و جریمه شوند.

شهرستان  هفت  مجموع  از  اکنون  است؛  ذکر  قابل 
سه  و  آبی  وضعیت  از  شهرستان  چهار  البرز  استان 

شهرستان زرد کرونایی است.
اجرای طرح منع تردد شبانه در استان البرز که ازاول 
آذرماه جاری در استان البرز آغاز شده و همچنان ادامه 

دارد.

سرهنگ »غلامعلی شرق« خبر داد:

اعمال قانون 308 هزار راننده متخلف در البرز 
در مرحله نیمه نهایی والیبال نشسته کشور؛
دوئل شاگرد و استاد را شاگرد برد

تیم والیبال نشسته ذوب آهن 
رقابت های  ادامه  در 
نشسته  والیبال  لیگ برتر 
باشگاه های کشور روز گذشته 
به مصاف تیم مدعی مس 
با  و  رفت  کرمان  شهربابک 
تیم  این  از سد  نتیجه 2-3 

قدرتمند گذشت.
گاندوها که در مرحله مقدماتی در سالن اختصاصی ذوب آهن 
از  که  پرمهرۀ ملی پوش  تیم  به  را  بازی  فولاد شهر 1-3  در 
بلندقامت ترین بازیکن والیبال نشسته )مهرزاد( با 2 متر و 46 
سانتی متر قد سود می برد واگذار کرد، اما در مرحله نیمه نهایی 

در یک بازی تحسین برانگیز، شکست قبلی را جبران نمود.
در این بازی بسیار جذاب و دیدنی که توسط دو داور بین المللی 
والیبال آقایان نافعی و اکرمی قضاوت شد، گاندوها با ارائه یک 
بازی جذاب ست اول را  29 - 27 ست چهارم را 25 - 19 و 

ست پنجم را 15 - 11 به سود خود تمام کردند.
و  نفسگیر  بسیار  رقابت  که  سوم  و  دوم  در ست های  اما 
تنگاتنگ بود که از ابتدا هم ذوب ها چند امتیاز جلو بودند و 
می توانستند فاتح 3 بر 0 این دیدار باشند روی 2 اشتباه فردی 

با نتایج 31 - 29 و 25 - 23 تن به شکست دادند.
بسیار  و  بود  برخوردار  بالایی  ارزش  از  شیرین  برد  این 
روحیه بخش، تا شاگردان دکتر رحیمی در بازی فردا مقابل تیم 

شهرداری ورامین با روحیه مضاعفی قرار بگیرند.
دکتر رحیمی سرمربی شایسته تیم ذوب آهن در پایان این 
پیروزی در ارتباط با این دیدار سخت اظهار کرد: همانگونه که 
اطلاع دارید اولین دور رقابت ها در فولادشهر آغاز شد و ما 
با همین تیم مس شهربابک  هم گروه بودیم و در آن دیدار 
به خاطر اینکه رضا پیدایش کاپیتان تیم ذوب آهن تنها به دلیل 
پنج دقیقه تاخیر در ارائه تست pcr اجازه بازی نیافت و خلاء 
این بازیکن درتیم ما کاملا مشهود بود با اختلاف امتیازهای 
خیلی نزدیک بازی را سه بر یک واگذار کردیم اما با غلبه بر سایر 

تیم ها به مرحله بعد صعود کردیم.
وی افزود: اگر مسابقه پیش رو با شهرداری ورامین را ببریم 

بی تردید شنل قهرمانی را به تن خواهیم کرد.
رحیمی تصریح کرد: اگر خدای نکرده بازنده شویم بر روی 

سکوی سوم خواهیم ایستاد.
سرمربی تیم ذوب آهن در ادامه گفت: تیم مس بهترین و 
قوی ترین تیم حاضر در این دوره از مسابقات بود که با شش 
ملی پوش توسط آقای هادی رضایی سرمربی تیم ملی هدایت 
می شود، درحالیکه ما از سهمیه تیم ملی تنها یک نفر و از 
تیم ملی الف، دو بازیکن را دراختیار داریم و مابقی پنج بازیکن 
ما از ردۀ جوانان و امید هستند و البته همین جوانی و شور 
و هیجان جوانی باعث ایجاد انگیزه و نشاط در تیم ذوب آهن 
شده است. در تیم ذوب آهن سیدمحمد هاشمی سرپرست، 
محمد  مربی،  انصاری  علی  سرمربی،  رحیمی  محمد  دکتر 
فخاری و حسین کریمی مسئولان پشتیبانی و تدارکات تلاش 
قابل تقدیری داشتند. در این دیدار پرتب و تاب رضا پیدایش 
) کاپیتان( مهدی بابادی یار قدرتی، محمدرضا سبحانی نیا ملی 
پوش قدرتی، احمد ایری پاسور چیره دست و بازیکن اسبق تیم 
ملی از آقلا، مسعود امامی قدرتی و سرعتی زن، احمد خطیبی 
یار قدرتی، قاسم اسلامی قدرتی، علی اکبری )لیبرو( سیدمحمد 
حسینی فر پاسور حمیدرضا عباسی پاسور، حمید باقری، علیرضا 
رضایی ) لیبرو( و حسین باقری اعضای تیم ذوب آهن اصفهان 
هستند، اما درخشش فوق تصور پیدایش، سبحانی نیا، احمد 
ایری، احمد خطیبی و مهدی بابادی عامل اصلی این پیروزی 

بودند که الحق در اندازه های تیم ملی ظاهر شدند.

نصف  جهان»البرز« چه خبر؟

البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  کرونای  ستاد  سخنگوی 
گفت: حتی کسانی که قبلاً به کرونا مبتلا شده اند، از 

ابتلا به جهش های جدید مصون نیستند.
مهرداد بابایی با اشاره به آخرین وضعیت شیوع کرونا در 
البرز اظهار کرد: طی ۲۴ساعت گذشته یک مورد فوتی 

قطعی و ۴۴مورد بستری جدید داشتیم.
در  ۲۸۵نفر  حاضر  درحال  اینکه  به  اشاره  با  وی 
طی  افزود:  هستند،  بستری  استان  بیمارستان ها 

۲۴ساعت گذشته ۱۶نفر از بیمارستان ها ترخیص شدند.
این مسئول با اشاره به اینکه طی ۱۰روز گذشته تعداد 
مراجعان سرپایی به بیمارستان ها افزایش داشته، افزود: 
این امر ممکن است منجر به افزایش تعداد بستری ها و 

فوتی های استان طی دو هفته آینده شود.
وی توضیح داد: زنگ خطر کرونا ادامه دارد و مردم نباید 
نسبت به ادامه رعایت پروتکل های بهداشتی حساسیت 
امر تبعات بدی به  این  از دست دهند چون  را  خود 

همراه خواهد داشت.
بابایی با اشاره به اینکه مواردی از نوع جهش یافته 
به  با توجه  ادامه داد:  کرونا در کشور مشاهده شده، 
اینکه حتی کسانی که قبلا به کرونا مبتلا شده اند، از 
ابتلا به جهش های جدید مصون نیستند، استفاده از 
ماسک، حفظ بهداشت دست، حفظ فاصله اجتماعی 
و ممانعت از حضور در مکان های عمومی و سربسته 

نباید فراموش شود.

»بابایی« در خصوص ابتلا به جهش های جدید مطرح کرد:

عدم مصونیت در ابتلای مجدد کروناویروس

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدیوسف موسوی«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

معاون استاندار و فرماندار ویژه کرج با اشاره به تدوین و 
رونمایی از اطلس انتخابات ۱۴۰۰ این شهرستان گفت: 
این اطلس، نقشه راه برگزاری 2 انتخابات سراسری در 

مرکز استان البرز خواهد بود.
غفور قاسم پور افزود: در اطلس انتخابات شهرستان کرج 
پراکندگی و محل های استقرار صندوق های شعب اخذ 

رأی و تعداد آن ها مشخص شده است.
تجمیع  سایت های  تعداد  کرد:همچنین  اضافه  وی 
انتخابات در شهرستان کرج، ترکیب و چیدمان عوامل 
اجرایی، مجریان برگزاری انتخابات، نمایندگان فرماندار در 
شعب اخذ رای  با آسیب شناسی برگزاری انتخابات های 
پیش بینی  و  مشخص  اطلس  این  در  پیشین  ادوار 

خواهند شد.
راه  نقشه  را  انتخاباتی  اطلس  این  کرج  فرماندار 
عوامل اجرایی برشمرد و گفت: برقراری نظم، آگاهی 
و  امنیت  تأمین  اجرایی،  عوامل  وظایف  شرح  به 

انتخابات  برگزاری  آمادگی  پیش  انتخابات،  سلامت 
تمام الکترونیک، از جمله اهداف طراحی این اطلس 

انتخاباتی بشمار می رود.
در  انتخابات  برگزاری  تجربه  افراد صاحب  افزود:  وی 
مرکز حوزه انتخابیه شهرستان کرج مستقر  و به تمامی 

جوانب امر تسلط کامل دارند.
قاسم پور با اشاره به اینکه همه ما به دنبال آن هستیم، 
مردم در آرامش، امنیت، نشاط سیاسی و اجتماعی 
و شرایط مطلوبی باشند، خاطر نشان کرد: برای حفظ 
وحدت،  انسجام و هماهنگی میان تمام دستگاه های 
اجرایی تلاش خود را انجام خواهیم داد تا بتوانیم در 
هماهنگی و همدلی روزافزون انتخابات ۱۴۰۰را برگزار 

نماییم.  
وی ادامه داد: تلاش ما بر این است که همزمان با 
آغاز بکار فعالیت سایت ثبت نام نهایی از داوطلبان 
سیزدهمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهر این 

اطلس با حضور مسئولان استانی رونمایی شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به شیوع 
نوروزی  استقبال  به  اینکه  بیان  با  و  کرونا  ویروس 
نکردن  رعایت  کرد:  عنوان  نرویم  کرونا  چهارم  موج 
نوروز  از  استقبال  مثابه  به  بهداشتی  شیوه نامه های 
کرونایی و مواجهه با موج سهمگین تر بیماری کرونا 

خواهد بود.
مورد  هفتمین  شناسایی  به  اشاره  با  همچنین  وی 
کرونای جهش یافته اروپایی و ضرورت مراقبت های لازم 
در این زمینه افزود: در صورت وقوع موج چهارم بیماری 
کرونا آثار و تبعات آن سهمگین و مجبور به بازگشت 

محدودیت های سختگیرانه خواهیم بود.
قاسم پور گفت: از سویی دیگر در آستانه ماه پایانی 
عادی انگاری  با  نباید  و  داریم  قرار  عید  ایام  و  سال 
بیماری مانع از فعالیت کسب و کارهای مرتبط با ایام 

نوروز باشیم.
 وی  ادامه داد: قرارگاه عملیاتی مدیریت بیماری کرونا 
در  لازم  هشدارهای  اعلام  ضمن  کرج  شهرستان  در 
خصوص ضرورت رعایت دقیق پروتکل های بهداشتی با 
هدف حفظ سلامتی مردم و تداوم فعالیت های مرتبط 
با معیشت مردم پایش های میدانی خود را نیز استمرار 

می بخشد.
  فرماندار کرج گفت: ۱۷میلیون از جمعیت کشور در 
گستره تهران و البرز زندگی و این جمعیت می تواند 
سلامت و یا بیماری را شیوع دهد، بنابراین آگاهی 
بخشی به این جمعیت می تواند بخش عمده ای از وزنه 

مدیریت شرایط را عهده دار باشد.
معاون استاندار بیان کرد: در این بین اتوبوس و مترو، 
بازارها و مراکز خرید مراکز پرخطری هستند که باید 

مدیریت شوند.
قاسم پور گفت: از مردم تقاضا می کنم که در رابطه با 
سفرها، دورهمی، رفتن به مراکز خرید، برگزاری مراسم ها 
و جشن ها و ایاب و ذهاب، دقت کافی را داشته باشند 
چرا که موج چهارم بیماری به مراتب سهمگین تر از قبل 

خواهد بود.

رونمایی از اطلس سیاسی انتخابات ١٤٠٠ کرج 

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار  
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »ابوالقاسم پاینده« 

- مترجم و نویسنده فقید - را گرامی می دارد
شهری

فهیمه سادات خضری، یکی از مداحان اهل بیت )ع( البرزی 
است که مسئولیت قشر خواهران سازمان بسیج مداحان 
استان البرز و کانون مداحان خواهران این سازمان و نیز 
مسئولیت فرهنگی و آموزش را عهده دارد. این بانوی فعال، 
مداحی و ستایشگری اهل بیت )ع( را از دوران دبستان آغاز 
کرده و حدود 17 سال است که به صورت حرفه ای مداحی 
می کند. گفت و گوی خبرنگار ما با این مداح البرزی را 

بخوانید.

در حال حاضر به جز مداحی به چه کاری مشغول هستید؟

علاوه بر فعالیت های فرهنگی، جهادی، سیاسی و ... مسئول 
هیأت معظم زینبیون، کانون احرار و کانون مداحان خواهر 
انقلابی  نیروهای  ائتلاف  تبلیغات، عضو شورای  سازمان 
شهرستان کرج، فعال فضای مجازی و رسانه، مربی فرهنگی 
اردوهای راهیان نور و مدرس دوره های آموزش فنون مداحی 

و حلقه های صالحین نیز هستم.

انگیزه و هدف شما از ورود به این حرفه و مشوقتان در این 
مسیر چه کسی بود؟

علاقه بسیار زیادی که از کودکی به ذاکری اهل بیت )ع( 
و خدمت در دستگاه آل الله داشتم موجب ورودم به این 
حرفه شد. در این مسیر، مشوقی که در من انگیزه ایجاد کند 
نداشتم؛ بیشتر علاقه بی حد و حسابی که به مداحی داشتم 

مرا به این وادی کشاند.

چه موانع و مشکلاتی بر سر راهتان بود؟

یکی از بزرگترین موانعی که سر راه مداحان خانم قرار دارد 
عدم در نظر گرفتن جایگاه برای حرفه آن ها از سوی جامعه 
این ضعف  آقایان  بین  در  حالیکه  در  است  نزدیکان  و 
وجود ندارد و یک مداح آقا نزد خانواده و جامعه جایگاه 
و وجاهت اجتماعی دارد و حتی مداحی به عنوان شغل 
او نیز مطرح می شود. این مسئله موجب شده خانم های 
ذاکره در مواجهه با امورات خانه و خانواده دچار مشکل 

شوند. 
مانع بعدی وجود مجالس بی محتوا اما پرطرفدار خانگی 
ا ست که تحریک احساسات را بجای پرداختن به مسائل 
عمیق معرفتی محور قرار داده اند و متاسفانه مورد استقبال 

عموم هم قرار می گیرند.

حرفه مداحی چه تاثیری در زندگی شما داشته است؟

بزرگترین تاثیر این حرفه در زندگی من حس آرامشی وصف 
نشدنی است. اینکه توفیق خدمت و نفس زدن در محضر 
اهل بیت )ع( نصیبم شده می تواند انرژی، آرامش و دلگرمی 
بزرگی باشد. به واسطه این خدمت دعای خیر مستمعین 
همیشه بدرقه راه مداحان است که برکات بسیاری را به زندگی 
آن ها وارد می کند. حس اینکه وجودت هرچند اندک می 
تواند موجب ایجاد تحول و ارتباط قلوب مردم با خدا و اهل 

بیت )ع( شود زیباترین حس و تاثیر مداحی است.

به نظر شما یک مداح باید چه ویژگی هایی داشته باشد؟ 

اخلاص، مهم ترین خصوصیتی است که یک مداح باید 
داشته باشد، بدین معنی که نیت و هدف او تنها رضای 
خداوند متعال باشد. تواضع، خوش خلقی، سخاوت، مردم 
داری، خوش قولی، مؤدب بودن، مخاطب شناس بودن، وقت 

شناسی و اعتقاد به اصول و قواعد اسلامی از جمله ویژگی 
های یک مداح است.

آیا هر کسی می تواند مداح شود؟

برای مداح شدن باید یک استعداد اولیه وجود داشته باشد. 
مداحی آن چیزی نیست که برخی افراد در ذهنشان غولی از 
آن ساخته اند و فکر می کنند حتماً باید شش دانگ صدا پُر 
باشد و کار پیش پا افتاده ای هم نیست که فکر کنید با یک 

آمپلی فایر و یک دفتر مداح می  شوید.
درواقع ابتدا باید پارامترهای اولیه در شخص وجود داشته 
باشد تا بتواند در این مسیر گام بردارد و سپس دوره های 
آموزشی مربوطه را طی کند و به اصول ذکر شده نیز پایبند 
برای مداح شدن کافی نیست؛  باشد. صرفا صدای خوب 
باید تمامی اصول و فنون مداحی را در کنار آداب مداحی با 
حوصله و به مرور زمان یاد گرفت تا بتوان یک مداح کامل 

شد.

در جریان جنگ نرم امروز مداحان چه نقش و 
مسئولیتی دارند؟

طبق فرمایش رهبر معظم انقلاب که می فرمایند: امروز نیاز 
مهمّ کشور ما این است که جوان های ما مجهّز بشوند به 
انواع سلاح های جنگ نرم؛ یعنی قدرت روحی و قدرت 
فکری و با توجه به اينكه دشمنان در جنگ نرم، اعتقادات 
و ارزش های ما را نشانه گرفته  اند، نقش مداحان به  عنوان 

افسران مقابله با جنگ نرم بسيار مهم است.
در جنگ نرم تلاش ويژه ای توسط بيگانگان برای تحريف 
عاشورا و ايجاد نحله های انحرافی و خرافات در مراسم مذهبی 
ما صورت می گيرد. آن ها مداحان و مراسم عزاداری را نشانه 
گرفته  اند که لازم است مداحان همواره در راه بصيرت افزايی 

خود و مستمعان تلاش كنند.

به نظر شما آفات مداحی چیست؟

نگاه نو و تازه به عاشورا به معنای اختراع سبک جديد مداحی 
نيست بلکه باید در کنار این نوآوری و تداوم شأن مقام 
سیدالشهدا )ع( و عاشورا را نیز حفظ کنیم. مداحی اهل بيت 
)ع( به ويژه اباعبدالله )ع( با برنامه هايی همچون اختراع سبک 
های جديد، تغيير شكل و  قيافه، شهرت طلبی و پول گرايی و 

... همخوانی ندارد.
مداحی که با لباس اهل بیت )ع( بر کرسی این مجالس می 
نشیند شاید اندک سواد دینی هم نداشته باشد و تنها به 
خاطر صدای دلنشین خود بتواند مخاطبان را جذب کند، این 
در حالی است که در مجالس عزای اهل بیت )ع( باید شور و 
شعور به صورت همزمان در مخاطبان رشد کند؛ شور بی شعور 

فایده ای نخواهد داشت.
روزگاری بر فراز کرسی مجالس زنانه یک عالم به احکام 
دقیقه حضار  چند  نهایت  در  و  کرد  می  دین سخنرانی 
آموزش  امروز  اما  زدند  می  و سینه  کردند  می  عزاداری 
احکام دین در این مجالس تعطیل شده و صاحبخانه ها 
تنها به آوردن یک مداح خوش سر و زبان که به خوبی 
خوانندگی می کند، برای جذب مردم به مجالس اهل بیت 

)ع( بسنده می کنند.
از دیگر مواردی که در این میان به چشم می خورد، وضعیت 
ظاهری نامناسب برخی از مداحان است. آن ها با چادر وارد 
مجالس می شوند و کم کم حجاب خود را کنار می گذارند 

تا جایی که کرسی وعظ و خطابه محلی برای خودنمایی و 
خوانندگی آن ها می شود.

جالب اینجاست که بسیاری از مردم نیز تمایل به آوردن 
چنین مداحانی به مجالس خود دارند و هزینه های گزافی 
نیز به آن ها می پردازند و این امر خود به بازاری برای کسب 
درآمد بانوان خواننده تبدیل شده است که به نام مداحی اهل 
بیت )ع( پا به مجالس مقدس می گذارند تا جیب هایشان 

را پر از پول کنند.
از دیگر مواردی که در خانم های مجلسی یا روضه خوان 
و مولودی خوان مشاهده شده، تنوع لباس هایی است که 
به منظور جذب مخاطب و کسب درآمد بیشتر در مجالس 
مختلف بر تن دارند. امروز یک لباس و فردا لباسی دیگر 
می پوشند تا در چشم مخاطب خوش جلوه کنند. حتی 
برخی افراد در مراسمات مولودی خوانی از لباس های شب و 
مجلسی استفاده می کنند و با تیمی از دف زن ها در مجالس 

حاضر می شوند.
به طور کلی در جامعه دو گروه بانوی روضه خوان وجود دارد؛ 
یک گروه، مبلغان حوزوی هستند که با توجه به تسهیلاتی 
که دریافت کرده اند دارای پرونده تبلیغی هستند و برای 
اعزام به مجالس بر اساس پرونده خود حکم دریافت می 
کنند و گروه دوم خانم های تجربی هستند که تنها به دلیل 
داشتن صدای خوش به بازار مداحی وارد شده اند که به آن 

ها مبلغات جلسه ای می گوییم.

تجربیات و توصیه های خود را به جوانانی که قصد ورود به 
این حرفه را دارند بفرمایید.

من معتقدم اگر مداحی امروز من چارچوبی دارد، به دلیل 
همان روزها و سختی هاست. امروز اینترنت نباید جوانان را 
گول بزند. در نسل جوان شاهد سستی و تنبلی هستیم؛ به 
این دلیل که همه چیز آماده است، مداح می تواند با یک 
جستجو تمام آثار مداحان را به  دست آورد و با یک کپی 

برداری در جلسه، بخواند.

امروز یک معضل جدید به  نام موبایل  خوانی وجود دارد؛ 
مطلوب نیست که مداح شعر را از روی موبایل بخواند. اگر 
واقعا مداح فرصت نداشته باشد شعر را روی کاغذ بنویسد، 
برای چه می خواند؟ یعنی در این حد مشغله دارد؟ از روی 

موبایل خواندن اصلاً قابل پذیرش نیست؛ باید زحمت 
کشید، پای درس استاد نشست و با انتخاب شعر مناسب 

آشنایی داشت.

مداح باید در خصوص تاریخ و وقایعی که برای اهل بیت 
)ع( رقم خورده و همچنین مقاتل آن ها آگاهی داشته باشد. 

مطالعه عمیق در زمینه زندگانی، مصائب، مناقب، سیره و 
سبک زندگی، خطبه ها، روایات، جنگاوری ها، نحوه شهادت 
و مقاتل اهل بیت )ع(، آگاهی از معارف نهفته در فرازهای 
ادعیه و مناجات و زیارتنامه ها و تسلط کامل بر قرائت آن 
ها و اهمیت دادن به سلامت جسمی و روانی در این زمینه 

حائز اهمیت است.

 شیرین ترین خاطره ای که از کار مداحی دارید 
را تعریف کنید.

تمام سال هایی که مداحی کرده ام برایم شیرین و لذت 
بخش بوده و به سختی می توانم یک مورد را به عنوان 
شیرین ترین خاطره بیان کنم اما برای حقیر شیرین ترین 
لحظات مداحی، زمانی بوده که در حرمین اهل بیت )ع( در 

کربلا و عتبات روضه خوانی کرده ام.
شب تاسوعای سال گذشته، روضه که تمام شد و از عزاداران 
پذیرایی به عمل آمد و تقریبا نیمی از جمعیت هم حسینیه 
را ترک کرده بودند، بنده مشغول تنظیم دستگاه آمپلی فایر 
برای روز بعد شدم و برای امتحان کیفیت صدا نوحه ای را 
می خواندم، چند نفری که مانده بودند از این نوحه به گریه 
افتادند و این شد که مجدد چراغ ها خاموش شد و روضه 
مفصل دیگری برپا شد که به مراتب شور و حال بیشتری 

داشت.

برای قشر مداحان خواهر چه برنامه هایی دارید؟ 

بانوان مداح  و  برای تمامی  برگزاری کارگاه های آموزشی 
کسانی که جلسه قرآن برگزار می کنند بسیار تاثیرگذار است 
زیرا فرهنگ سازی در زمینه فعالیت بانوان در این رابطه بسیار 
ضعیف بوده است که این امر به ناآگاهی افراد و در نهایت 

عواملی از قبیل بدحجابی می انجامد.
بارها پیش آمده که با یک مداحی صحیح و بیان خصایص 
بزرگان دین، جوانان بسیاری اصلاح شده اند در حالیکه شاید 
به هر زبان دیگری نمی توانستیم این کار را انجام دهیم. با 
توجه به بدعت ها و هجمه های فرهنگی و خرافه هایی که 
وارد مداحی ها شده که در مجالس بانوان نیز بیشتر است، 
اطلاع رسانی در این رابطه باید بیشتر باشد و به مداحی خانم 

ها بهای بیشتری داده شود.
علاقه  برای  روستاها  در  آموزشی  های  کلاس  برگزاری 
مندان خانم از جمله خواسته های ماست و همچنین 
باید حمایت های بیشتری در زمینه مالی و معنوی از 
مداحان صورت گیرد. تمام تلاش ما بر آن است که در 
مباحث آموزشی و تخصصی و کارگاه های آموزشی ضمن 
شناساندن آسیب ها در جهت احیای کار درست و مداحی 

موثر اقدام شود.

ضرورت تجهیز مداحان به سلاح های جنگ نرم؛

حفظ ارزش های اصیل دینی، رسالت بزرگ مداحان
دریچه

نگاه نو و تازه به عاشورا به معنای اختراع سبک جديد مداحی نيست بلکه باید در کنار این 
نوآوری و تداوم شأن مقام سیدالشهدا )ع( و عاشورا را نیز حفظ کنیم. مداحی اهل بيت )ع( 
به ويژه اباعبدالله )ع( با برنامه هايی همچون اختراع سبک های جديد، تغيير شكل و  قيافه، 

شهرت طلبی و پول گرايی و ... همخوانی ندارد.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محسن بدیع«فرهنگی

 - بنیانگذار صنعت لابراتوار فیلم در ایران - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم کلاسیک راک نامه ای به تو Letter to You اثری از خواننده و ترانه سرای 
پرآوازه، بروس اسپرینگستین Bruce Springsteen است. او یکی از محبوب ترین 
هنرمندان تاریخ موسیقی است که میلیون ها نسخه از آثارش به فروش رسیده و 

علاقه مندان زیادی از نقاط مختلف دنیا دارد.
یک سال پس از آلبوم ستاره های غربی Western Stars که تحسین های زیادی 
را برای او به همراه داشت، او با آلبوم نامه ای به تو بازگشته است. او در این 
آلبوم با اعضای پشتیبانش در گروه ای استریت بند E Street Band که همراه 
با آن ها به موفقیت های زیادی رسید، همکاری کرده است. ستایش شدن بروس 
اسپرینگستین امری طبیعی است و این آلبوم نیز چیزی خلاف قاعده برای این 
هنرمند نیست. امتیاز این آلبوم در متاکریتیک به ۸۸ از ۱۰۰ رسید که به معنای 
تحسین جهانی آن است و همچنین در میان ۲۰ آلبوم برتر سال ۲۰۲۰ این سایت 

نیز قرار گرفت. 
آلبوم نامه ای به تو به مضامینی چون مرگ، بالا رفتن سن و در کل زندگی می پردازد 
و یکی از دلایل مورد ستایش قرار گرفتن این آلبوم، ظرافت در پرداختن به همین 
موارد است. رولینگ استون از این آلبوم به عنوان نقطه عطفی در کارنامه این 
خواننده یاد کرد و این آلبوم را اثری معرفی کرد که اسپرینگستین در مورد خودش 

و برای خودش ساخته است.

Letter to You
::  بروس اسپرینگستین    ::  

خلاصه داستان: کولت توسط خانواده اش تحت فشار قرار می گیرد تا نوشتن 
رمانی را به نام او آغاز نماید. اما پس از موفقیت، کولت تلاش می کند تا به حق 

خود برسد و...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli - جیمز براردینِلی، 

آمده است: 
»کولت« )Colette( که همکاری مشترکی بین بریتانیا و ایالات متحده محسوب 
می شود، یک فیلم زندگی نامه محور از کارگردان، آقای »ولش وستمورلند« است که 
اتفاقات زندگی نویسنده ی فرانسوی در دوران اوج زندگیش را به ترتیب زمانی نشان 
می دهد. این فیلم که در مدت زمان 20 ساله ای اتفاقاتش روی می دهند، در داخل 
طبقه بندی ای قرار می دهد که من به آن »زندگی نامه ی ویکی پدیا«ـی می گویم؛ به 
این معنی که نگاه به اندازه و کافی ای به زندگی شخصیت اصلی ش دارد اما به 
هیچ وجه عمیق نشده و وارد جزئیات نمی شود. برای کسانی که اطلاعات زیادی از 
اینکه »کولت« که بوده و چرا شخصیت مهم و یا مشهوری است ندارند، این فیلم 
یک معرفی به شخصیت  او و نگاهی سرسری به برخی از نیروهای محرک او در 
زندگی و نویسندگی ش است. هر چقدر هم که فیلم زیبا به نظر برسد )که اعتبارش 
به کارگردان و همچنین فیلم بردار اثر »گیلس ناتگنز« است( اما فیلم هیچ گونه 

داستان عمیق و یا به لحاظ احساسی قدرتمندی ارائه نمی کند و...

Colette –  کولت
::  واش وستمورلند   ::

ایمانوئل والرشتاین، نظریه پرداز و منتقد نظام  اتوپیا نوشته  کتاب دانش 
سرمایه داری است. او در این اثر با دلایلی روشن استدلال می کند که نظم 
جهانی چگونه در حال فروپاشی است. او همچنین با توجه به شواهدی که 
در دست دارد، پیشبینی از وضعیت آینده جهان ارائه می کند. دانش اتوپیا 
مجموعه ای از سخنرانی های والرشتاین در دانشگاه اوکلند نیوزلند است که در 
سال ۱۹۹۷ ایراد کرده است. نشر صاد این کتاب را با ترجمه محمد غفوری منتشر 
کرده است. دانش اتوپیا مجموعه سخنرانی های ایمانوئل والرشتاین در دانشگاه 
اوکلند نیوزلند است. او در این کتاب ذهن شما را با پرسش های عمیق درباره 
تحولات جهان و اجتماع به فکر فرو می برد و از نظم جهانی صحبت می کند که 
در حال فروپاشی است. جهان در قرن بیستم شکست ها و پیروز ی های مختلفی 
را تجربه کرده است. نتیجه تمام آن ها به نوعی خودآگاهی در دنیای مدرن بدل 
شده است که مخاطبان را به سمت این آگاهی می برد: نظم جهانی دنیا در حال 
فروپاشی است. اما نویسنده چه استدلالی برای این صحبت خود بیان می کند؟ 
تجارت جهانی، ایجاد تغییرات عمیق و بنیادین در نهادهای کار و خانواده، 
شکست ایدئولوژی  سنتی لیبرال و همچنین بحران های زیست محیطی که 
فجایع را به بار آورده اند، گواهی بر این گفته هستند: سیستم دولت - ملت، 

کارآیی خود را از دست داده است.

دانش اتوپیا- امانوئل والرشتاین
::  ترجمه: محمد غفوری    ::

کتابفیلم موسیقی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

بیست ودوم  تا  دوازده  از  همه ساله  که  فجر  جشنواره ی 
گردآمدن  برای  محلی  تنها  نه  می شود  برگزار  بهمن ماه 
به  بلکه  است،  منتقدین  و  رسانه  اصحاب  سینماگران، 
و  می شود  محسوب  ایران  سینمای  نوی  سال  تعبیری 
فیلم های  که  موفقیت هایی  بواسطه ی  پخش کنندگان 
برگزیده و پرطرفدار در این جشنواره برای خود به ارمغان 
می آورند اسب خویش را بواسطه ی عقد قرارداد با صاحبان 
این آثار بمنظور حضور قدرتمند در فصل های مهم اکران، در 
سالی که پیش رو دارند زین می کنند و این خود به صورت 
عمومی و در یک شرایط عادی به یک روند طبیعی و سالم 

اشاره دارد. 
اما این جشن/ جشنواره )فجر ملغمه ای ا ست از جشن های 
و  کن  فستیوال  ایضاً  و  سزار  و  اسکار  نظیر  سینمایی 
آسیاپاسفیک با نگاه به داخل مرزها!( در سال جاری با 

واقعه ی نکبت بار کرونا رو به رو و همزمان شده است.
این مرض عالم گیر نه تنها تمام معادلات زندگی فردفرد 
مردم دنیا را دچار اختلال جدی کرده بلکه منجر به تعویق 
یا لغو مراسم  و بازی های  فرهنگی، هنری و ورزشی شده 
است. از المپیک ۲۰۲۰ توکیو گرفته تا خیل عظیمی از 
قرار  تحت الشعاع  را  ساله  همه   مرسوم  و  رایج  اتفاقات 
داده و سینما و اقتصاد آن را نیز به تسلیم در برابر قدرت 

همه جانبه ی خویش واداشته است. 

جشنواره ی فجر هم که بنا به قرار تمام این سال ها در 
دوره ا ی ده روزه از دوازده تا بیست ودوم بهمن ماه برقرار بود 
و بزرگی هیچ مسئله ای قدرت چیره شدن بر این دورهمی 
کارورزان هنر را نداشت در برابر این بیماری کمر به کرنش 
خم کرد. ولی گویا با اصرار مدیران مربوطه مبنی بر برگزاری 
فستیوال، با کمری خمیده هم می توان کار نیمه تمام را 

به پایان رساند!
از  بسیاری  هستیم  آن  از  گذر  حال  در  که  سالی  در 
جشنواره های سینمایی لغو و یا به صورت آنلاین برگزار 
شدند. فستیوال ونیز مهم ترین جشنواره ای بود که امسال 
با  توام  امر  برگزار شد ولی مسئولان  به شکل حضوری 
همین برگزاری از نظر بهداشتی هم تدابیر سفت و سختی 
را برای در امان ماندن افراد حاضر در این رقابت از ویروس 
هنرمندان،  خواست  نباید  طرفی  از  کردند.  اتخاذ  کرونا 
فرهنگ دوستان وپخش کننده های قدرتمند فیلم در سراسر 
دنیا را مبنی بر برگزاری جشنواره هایی نظیر ونیز را فراموش 
کنیم. ولع حضور در ونیز قابل مقایسه با آنچه در کشور ما 
به عنوان جشنواره ی فجر معروف است نیست. سینمای ما 
برخلاف نبض رایج جهانی هیچ وقعی بر مناسبات مالی 
که در تمام دنیا بر تولیدات و اکران آثار سینمایی حاکم 
است و فستیوال ها می توانند بازار مناسبی برای عرضه ی 
فیلم ها به پخش کننده ها و سرمایه گذاران قدرتمند خارجی 
و داخلی فراهم کنند قائل نیست و فیلم ها و صاحبانشان 
هم در یک بازی بردبرد خواه فیلم شان نمایش داده شود، 
خواه نشود شکایتی از این موضوع ندارند و خب این مسئله 
یکی از معدود بهانه های برگزاری جشنواره ی امسال را نیز 
از متولیان امر می گیرد. پس دلیل برگزاری این دورهمی را 

نباید درون متنی جست وجو کرد...
باری، به فرض رعایت تمام پروتکل ها هنوز تکلیف حضور 
مردم و اصحاب رسانه در فجر به روشنی مشخص نشده 

است. اگرچه امروز که در حال نگارش این یادداشت بودم 
متوجه شدم که منتقدان برای حضور در این مراسم قرار 
بوده به قید قرعه انتخاب شوند! آن هم با اما و اگرهای 
منتظر  باید  پیوستن  وقوع  به  صورت  در  که  احتمالی 
شگفتانه هایی باشیم که در نوع خود نوبر جلوه می کند. 

نوبرانه ای آمیخته به گروتسک و کمدی سیاه.
عجیب وغریب  جشنواره ی  در  نگارنده  حضور  صورت  در 
فجر۳۹ - که بنا به شنیده ها نزدیک به صفر است - بیش از 
هر چیز تماشای »قاتل و وحشی« )حمید نعمت الله( - که 
این یکی پرونده اش برای همیشه بسته شد! - ، »شیشلیک« 
)محمدحسین مهدویان(، »روزی روزگاری آبادان« )حمیدرضا 
و  صباغ زاده(  )کاوه  طوبی«  و  عماد  »رمانتیسم  آذرنگ(، 

»گیج گاه« )عادل تبریزی( را به انتظار می نشینم.

»ضرورت یا عدم ضرورت در برپایی فجر39«

از واقعیت تا توهم حضور!

دیدگاه جهان سینما

سه بازیگر جدید به »شمش طلا« اضافه شدند
فیلمبرداری فیلم سینمایی »شمش طلا« 
به نویسندگی و کارگردانی یوسف حاتمی 
کیا و تهیه کنندگی ابراهیم حاتمی کیا با 
اضافه شدن سه بازیگر در تهران ادامه دارد.

بالیوود »مدیر شب« را می سازد
هریتیک روشن ستاره درجه یک بالیوودی 
قرار است نقش اول اقتباس هندی از درام 
جاسوسی »مدیر شب« نوشته جان لو کاره 

را ایفاء کند.

تجلیل  کرالا  فیلم  جشنواره  در  گدار  لوک  ژان 
می شود

جشنواره بین المللی فیلم کرالا از ژان لوک 
گدار فیلمساز و منتقد برجسته فرانسوی - 
سوئیسی که با جنبش موج نوی فرانسه 
زمینه تحول سینمای جهان را فراهم کرد، 

تجلیل می کند.

»دادگاه شیکاگو ۷« جایزه می  گیرد
و   »۷ شیکاگو  »دادگاه  فیلم  بازیگران 
کارگردان آن آرون سورکین جایزه پیشگام را 
از جشنواره بین المللی فیلم پالم اسپرینگز 

دریافت می کنند.

جشنواره ای که مقابل کن کوتاه نیامد 
واری  کارلووی  فیلم  جشنواره  مسئولان 
اعلام کردند؛ قصد ندارند تاریخ برگزاری این 
جشنواره را علی رغم تداخل با جشنواره 

کن، تغییر دهند.

ایمان عظیمی

 نویسنده و منتقد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »پرویز شاهین خو« 
- هنرپیشه فقید - را گرامی می دارد

ورزشی

نوع  و  بازی  نحوه  درخصوص  بار  چندین  فنی،  بعد  در 
امتیاز گیری استقلال با محمود فکری و دستیارانش صحبت 
کردیم، مابقی مسائل مربوط به نقاط ضعف و قوت آبی ها 
هم بماند برای پایان نیم فصل و شرایط استقلال در همان 
موقع تا بتوانیم با آمار و ارقام درخصوص عملکرد آبی ها در 
لیگ بیستم صحبت کنیم، اما آن چیزی که بیش از پیش 
در تیم استقلال به چشم می خورد، نوع رفتار غیرحرفه ای 

کادرفنی استقلالی ها است که به راحتی نمی توان از آن 
گذشت، البته زمانی که از لفظ کادرفنی استفاده می کنیم 
از صمد  نیست،  بحث  مورد  فکری  تنها شخص محمود 
مرفاوی و حنیف و برهانی گرفته تا آنالیزورها و بدنساز تیم، 
گرچه در بخش مدیریت تیمی، پرویز مظلومی را هم باید 
به لیست بلند بالای اطرافیان نزدیک فکری روی نیمکت 

استقلال اضافه کنیم.

داستان جلد

کوتاه

از قمار رفاقت تا عقل کلی؛

فقرِ فکری!

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی

محمود  سرپرستی  به  استقلال،  کادرفنی  اول،  وهله  در 
فکری، نه توجیه از نوع برخورد با منتقدان را دارد و نه 
فرهنگی برای شنیدن انتقاد و نظرات مخالف، استقلال با 
سیستم »عقل کلی« اداره می شود، یعنی هرکس که انتقاد 
تصمیمات  همه  استقلال،  بدخواه  و  است  دشمن  کند، 
کادرفنی تیم هم روی تشخیص مطلقا درست آن ها بوده و 
احدی حق پرسش هم ندارد، چه برسد بخواهد انتقاد کند.

اما اینکه چرا رفتار کادرفنی استقلال غیرحرفه ای به نظر 
می رسد، چندان دلایل عجیب و غریبی ندارد، یک دندگی و 
لجبازی کادرفنی استقلال در چند هفته اخیر به بالاترین حد 
خود رسیده و تصمیمات احساسی و غیرمنطقی آن ها و 
پافشاری روی اشتباهات، استقلال را در یک قدمی بحرانی 

خودساخته قرار داده است.

ندارد،  مخالفی  استقلال  در  فکری  که  نمی گوید  کسی 
اتفاقا برخلاف تصور، مخالفان قاطع فکری خیلی بیشتر 
از دوستان او هستند، اما توهم توطئه بیش از قبل در 
جان استقلالِ محمود فکری رخنه کرده است، اینکه محمود 
فکری، کادرفنی استقلال، با این همه ضعف را بهترین گروه 
فنی فوتبال ایران می داند، یا اینکه هر هفته ترکیب تیم 
دست خوش تغییرات اساسی و اغلب بدون علت می شود 
و پس از گذشت سیزده هفته نه آرایش و چینش تیم 
مشخص است و نه بازیکنان ثابت ترکیب اصلی معلوم، 
اینکه تعویض ها در بدترین موقع و با بدترین انتخاب ها 
انجام می شود، اینکه هنوز هم در انتظار یک گل تاکتیکی 
هستیم، اینکه استقلال با هر برد سه بازی نتیجه نمی گیرد 
عملکرد سینوسی را معنای کامل بخشیده و یا هزاران دلیل 

دیگر، تنها علتی بر حضور راسخ دشمنان فکری و مسموم 
کردن فضای اطراف تیم نیست، این ها همه به کادرفنی 
استقلال برمی گردد که از اساس مشکل دارد، اما هنوز هم 

محمود فکری با این واقعیت کنار نیامده است.
از تغییر نگرش در کادرفنی استقلال در گذشته گفته بودیم، 
اما کادر فعلی استقلال، تفکراتی تماما بازنده دارد، یا بهتر 
است بگوییم، این تیم با این کادرفنی، ذهنی برنده ندارد. 
مانند  دقیقا  هم  استقلال  کادرفنی  صحبت های  و  رفتار 
نیمکت  روی  مرفاوی  صمد  حضور  است،  عملکردشان 
استقلال در شرایطی که استقلالی ها از پرویز مظلومی هم 
بهره می برند، خصوصیات فکری را هم شبیه این دو عزیز 
کرده است، استقلال در چندسالی که از وجود مرفاوی و 
مظلومی روی نیمکت بهره برد، جز توهم صدرنشینی چیزی 

برای نمایش نداشت، نه برنامه ای و نه تاکتیکی، تنها یک 
جام حذفی عاید آن تیم های پرستاره مظلومی و مرفاوی شد.
استقلالِ فکری هم از داشتن مهره بی نیاز است، اما دقیقا 
طبق همان روال صمد-پرویزی تنها دلخوش به صدر است 
و همچنان درجا می زند، باز گردیم به همان موضوع، که 
فکری هم مانند مرفاوی و مظلومی قصد تغییر نگرش در 

بعد فنی را ندارد.
استقلال در این سیزده مسابقه، دو شکست و پنج تساوی 
را تجربه کرده است و حداقل از این هفت مسابقه، چهار 
عملکرد ضعیف داشته است، اما کادرفنی استقلال حتی 
یکبار هم حاضر به پذیرفتن ضعف تیم نشده و به جای 
گردن گرفتن اشتباهات، فقط دنبال فرار رو به جلو و پیدا 

کردن مقصر بوده است.

باید برگردیم به ۲۹ خرداد سال ۹۵، اولین تمرین استقلال 
حضور  با  دستیاران  و  منصوریان  منصوریان،  علیرضا  با 
انبوهی از هواداران اولین جلسه تمرین تیم را برگزار کردند، 
به جرات آن جلسه تمرینی به اندازه یک مسابقه رسمی 
تیم استقلال، مورد استقبال هواداران قرار گرفت، منصوریان 
میان آن قربانی های متعدد و کف و سوت مدیران، لیدرها و 

رفقای نزدیکش، هدایت استقلال را برعهده گرفت.
بر صفر  دو  مرداد سال ۹۶، شکست  با ۳۱  برگردیم  حالا 
استقلال مقابل پدیده، با آن ادا و اطوار های علی منصور در 
اواخر بازی که کمتر کسی آن را به خاطر نداشته باشد، پس 
از سوت پایان مسابقه هواداران استقلال به بدترین شکل 
ممکن روی سکوها از خجالت علیرضا منصوریان درآمدند 
و داش علی، با فضاحت ممکن تصمیم به ترک استقلال 

گرفت.
فاصله آن استقبال بی سابقه در تمرین و آن سنگ های 
بازی با پدیده، تنها چهارده ماه بود، آن هم برای منصوریانی 
که باتوجه به روابطش، از حمایت بالایی از سوی سکوها 
)لیدرها( برخوردار بود. با مرور این چهارده ماه، شباهت های 
عجیبی بین فکری و منصوریان وجود دارد که فقط به چند 

مورد آن اشاره می کنیم.
فکری و علی منصور هر دو تعصب غیرقابل توصیفی به 
دستیارانشان دارند یا داشتند، دقیقا در همان دوران از نتایج 
استقلال مشخص بود که با محمد خرمگاه و علی چینی، 
نمی شود در تیمی چون استقلال موفق شد، اما منصوریان 
مانند فکری چشم بر واقعیت بست و به جای تصمیم روی 
عقل و منطق، به رفاقت پناه برد، در کادرفنی استقلالِ فکری 
هم به راحتی می توان متوجه شد که با ترکیب مرفاوی، 
عمران زاده و برهانی نمی شود به قهرمانی دل بست اما رویه 
محمود فکری کار با رفقای نزدیک است تا مربیانی که صرفا 

به موفقیت تیم کمک می کنند.
حالا باید سری هم به ۲۸ مهر ۹۹ و اولین تمرین استقلال 
با محمود فکری بزنیم، شرایط کرونایی اجازه ورود خیل 
و  فکری  تمرین  اولین  اما  نداد،  را  طرفداران  از  عظیمی 
همکارانش با حضور عده ای کثیر از رفقای نزدیک و مدیران 
و لیدرها برگزار شد، حالا در هفته سیزدهم و پس از گذشت 
نزدیک به چهارماه، حداقل در فصای مجازی محمود فکری 
با تصمیمات نادرستش نیمی از حامیانش را از دست داده 

است.

اما دیگر نکته ای که نمی توان گذشت و از دوره های مربیان 
قبلی استقلال هم وجود داشته و در استقلالِ محمود فکری 
هم بیش از قبل به چشم می خورد، حضور افراد غیر مرتبط 
با فوتبال در اطراف تیم است. تمرینات استقلال به محل 
برو بیای چهره های مختلف تبدیل شده است، از دوستان 
و نزدیکان کادرفنی و بازیکنان گرفته تا همین آخرین مورد 
که با حضور یک فرد معلوم الحال، شان باشگاه استقلال 

زیر سوال رفت.
یا خبر دستگیری اش  از چندگاهی  هر  که  فردی  حضور 
می آید یا خبر مرگش مخابره می شود و در بدنامی شهره 
شهر است در تمرین تیمی چون استقلال بسیار عجیب بود، 
گرچه این فرد به واسطه حضوری مستمر در جایگاهی از 
سکوهای استقلالی  ها، چند سالی است به باشگاه استقلال 
ارتباط بسیار  امثال علیرضا منصوریان  با  و  نزدیک شده 
نزدیکی هم داشته است، گویا با محمود فکری هم رابطۀ 
بسیار خوبی دارد و به قول خود گنده لات استقلالی ها، 
فکری تا آخر مورد حمایت او هم هست! حالا این فرد 
پروتکل  رعایت  هیچ  بدون  اجتماعی  جایگاه  چنین  با 
بهداشتی در تمرین استقلال شرکت می کند و بازیکنان و 

کادرفنی پرافتخارترین تیم ایرانی آسیا هم به صف می شوند 
تا او را با همان شرایط رعایت موارد بهداشتی در آغوش 
بگیرند، حالا اینکه جایگاه باشگاه استقلال چه می شود را 

باید از مدیران، سرپرست و کادرفنی تیم پرسید.
تیمی که امثال حجازی ها و پورحیدری ها را به خود دیده 
است، با سوء مدیریت و نگرش اشتباه به این وضع افتاده 
از استقلالی ها  است. خوشبختانه فدراسیون فوتبال هم 

علت حضور آن فرد را پرسیده است.
و  رفتار  در  تیم،  جدولی  جایگاه  و  نتیجه گیری  از  جدا 
در  حضورتان  متوجه  تان،  غریب  و  عجیب  تصمیمات 
باشگاه استقلال باشید، ارزش پیراهن استقلال خیلی بالاتر 

از سطح رفتارهای شارلاتانیسمی است.

کلام آخر

محمود فکری از خون استقلال است و همه به سلامت 
کاری او اعتقاد دارند، در محبوبیت او هم شکی نیست 
اما راه مناسبی را انتخاب نکرده است، فکری اگر نخواهد 
جایگاهش در خط بیافتد، باید نگرش خود را تغییر دهد، آن 
زمان است که با تقویت تیم می تواند به قهرمانی فکر کند .

اپیزود اول

اپیزود دوم

1

2

پوستر  رونمایی  از  خارجه  امور  وزارت  بدنی  تربیت  مدیر 
نخستین دوره مسابقات دارت دیپلماتیک با عنوان »جام 
قهرمانان سلامت« با حضور مدعوین و مهمانان از فدراسیون 

انجمن های ورزشی خبر داد.
رضا عبدی، مدیر تربیت بدنی وزارت امور خارجه با اعلام 
این خبر گفت: اولین دوره مسابقات دارت دیپلماتیک قرار 
است از اول اسفند ماه سال جاری با حضور نمایندگی های 
سیاسی و سازمان های بین المللی مقیم تهران قرار است 

برگزار شود. 

وی با بیان اینکه این دوره از مسابقات به همه کارکنان 
سرافراز سلامت کشور تقدیم شده است، افزود: این مسابقات 
با رعایت همه پروتکل های مقابله با پاندمی کوید 19 و به 
احترام ایثارگری کادر سلامت کشور با عنوان گرامیداشت 
»جام قهرمانان  سلامت« در دانشگاه شهید بهشتی برگزار 

می شود.
عبدی با اشاره به استقبال چشمگیر دیپلمات های مقیم 
ایران از این مسابقات خاطر نشان کرد: پوستر این مسابقات 
صبح امروز شنبه 11 بهمن با حضور مشارکت کنندگان از 

مجمع شهرداران آسيايی، فدراسیون انجمن های ورزشی، 
شرکت TNT، سازمان ورزش شهرداری تهران ، شرکت خانه 

مونسا و انجمن دارت کشور رونمایی شد.
برگزاری  شد  یادآور  خارجه  امور  وزارت  بدنی  تربیت  مدیر 
مسابقات دیپلماتیک  با محوریت اداره کل دیپلماسی برگزار 

می شود. 
مسابقات دارت دیپلماتیک » جام قهرمانان سلامت« تربیت 
بدنی وزارت امور خارجه یکم اسفند ماه در دانشگاه شهید 

بهشتی برگزار می گردد.

پوستر مسابقات دارت دیپلماتیک »جام قهرمانان سلامت« رونمایی شد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی میرزایی«ورزشی
 - پیشکسوت فقید وزنه برداری - را گرامی می دارد

ماندگار فرزامی به فینال دختران رسید 
در ادامه رقابت های بین المللی تنیس جوانان درکیش، تنیسورهای ایران موفق 

به برتری مقابل حریفان خود و حضور در دیدار پایانی شدند و دربخش 
دختران، فاطمه سادات زنجانی بانتیجه2 بر یک مغلوب نماینده روسیه 

شد و ماندگار فرزامی با نتیجه2 بر صفر رومینا زینالی را مغلوب کرد تا 
نماینده ایران درفینال با تنیسور روسیه مسابقه دهد.

عضویت امینی در کمیته فنی فدراسیون جهانی کاراته 
طی نامه ای از سوی آنتونیو اسپینوز رئیس فدراسیون جهانی کاراته، اشرف 

امینی- نایب رئیس بانوان فدراسیون کاراته به عنوان عضو کمیته فنی 
از معدود  بین المللی  این کرسی  فدراسیون جهانی منصوب شد. 

کرسی های بین المللی کشورمان است که یک خانم به نمایندگی از 
ورزش ایران آن را به دست آورده است.

۲۸ بازیکن تیم ملی هندبال جوانان به آسیا معرفی شدند 
رقابت های هندبال قهرمانی جوانان پسر آسیا از 29 اسفندماه در بحرین 

آغاز می شود و براین اساس پس از برگزاری 11 مرحله اردوی آمادگی 
و تمرینات این تیم، مسعود ظهرابی- سرمربی تیم ملی جوانان 

کشورمان اسامی 28 بازیکن را جهت ارسال به کنفدراسیون 
هندبال آسیا اعلام کرد.

آرامش در بسکتبال برقرار است
صالحی امیری بابیان اینکه آرامش در بسکتبال برقرار است، افزود: فدراسیون باید 

یک مدیر و یک ساختار داشته باشد و کسی نمی تواند در موازات ریاست 
فدراسیون باشد و همه باید از برنامه های یک نفر پیروی کنند. خوشبختانه 

این اتفاق در بسکتبال رخ داده است . والیبال و بسکتبال مکمل هم 
هستند و کشتی هم فدراسیون پر امید ما است.

آغاز اردوهای انتخابی تیم والیبال نوجوانان از ۱۳بهمن
آرمات با بیان این که اردوی های انتخابی تیم والیبال نوجوانان پسر از 

روزدوشنبه 13بهمن ماه در آکادمی ملی المپیک آغاز می شود و برای 
رعایت دقیق پروتکل های بهداشتی، دعوت شدگان در گروه های 25نفره 

به اردوها می آیند، گفت: هر مرحله اردو، در مدت سه روز برگزار خواهد 
شد و توانایی بازیکنان از نظر پارامترهای مد نظر سنجیده خواهد شد.

برنامه تیم های ملی کشتی برای جهانی نروژ کاملاً مشخص است
سخنگوی فدراسیون کشتی تأکید کرد: علاوه بر برنامه ریزی برای مسابقات 

گزینشی و بازی های المپیک، برنامه های تیم های ملی آزاد و فرنگی برای 
حضور در جهانی نروژ نیز کاملاً مشخص است.امامی درخصوص اردوی 

جاری تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی گفت: سومین اردوی آمادگی 
تیم های ملی درحال برگزاری هست که تا 14 و 15بهمن ادامه دارد.

کمک مالی ۲۰۰ میلیونی کمیته ملی المپیک به ووشو
کمیته ملی المپیک ۲۰۰میلیون تومان به فدراسیون ووشو کمک مالی 

می کند و قرار است بخشی از هزینه های خرید تجهیزات این 
رشته را نیز بپردازد. صالحی امیری گفت: ما در هیئت اجرایی 

تصویب می کنیم که ۲۰۰ میلیون تومان به فدراسیون کمک 
مالی داشته باشیم.

تلاش اتحادیه جهانی کشتی برای حرفه ای شدن میزبانی مسابقات
اتحادیه جهانی کشتی ابزارهای آنلاین جدیدی را برای فدراسیون های ملی و برگزار 

کننده مسابقات راه اندازی می کند.اتحادیه جهانی اعلام کرده طی چندسال 
گذشته با افزایش حرفه ای شدن رقابت های بین المللی کشتی و بالارفتن 

تماشاگران، ذینفعان و سازمان دهندگان مسابقات دستورالعمل های 
ثابت و مشخصی را برای برگزاری مسابقات درخواست کرده اند.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

كفاشيان«  »علی  رياست  دورۀ  فارسی:  شفاف  زبان  به 
به مشكل خورد و  البرز  انتخابات هیات فوتبال استان 
كارشان به جای باريک كشيد، من مامور بررسی شدم و 
فهميدم كه مجمع انتخابات با وجود دو بار دعوت اعضاء 
به علت نيامدن رئيس يا حداقل نماينده فدراسيون رسميت 
نيافته و اگر هم تشكيل شود فدراسيون هیات منتخب را 
تا آخر دوره بايكوت می كند و اين هیات به قول »علی 

پروين« يعنی كشک!
علت نيامدن را پرسيدم؟ آشنایی به شرط افشاء نشدن 
نامش گفت: پیش از انتخابات قوی ترين و بالاترين شانس 
انتخاب بايد به تاييد رئيس فدراسيون و تضمين حمايت 
مديركل ورزش استان برسد وگرنه فدراسيون با نيامدن 
رئيس يا حداقل نماينده اش نمی گذارد مجمع تشكيل 
شود! چرا برادر آشنا؟ چون همين رئيس هیات در انتخابات 
رئیس فدراسيون عضو رسمی و دارای حق رای مجمع است 
و در واقع اين يک بده بستان و دور هميشگي است كه 
انتخابات را به سخره گرفته و صد البته در سطوح انتخاباتی 

بالاتر كشور جمهوری عليه جمهوری است!
مصداق ديگر آن سرنوشت صلاحيت داوطلبين عضويت 
شوراها در دست نمايندگان مجلس و متقابلا حمايت 
اردوگاه و حاميان هر يک از اين اعضای شوراها در انتخابات 

در حمايت از نمايندگان برای ادای دين و وامی است كه 
قبلا گرفته و حالا بايد پس بدهند!

آدم آرزو می کند ای كاش امام راحل پيشنهاد حضراتی كه 
خواهان حكومت اسلامی بودند را قبول می كرد تا حداقل 
اینقدر برای هر انتخابات هزينه نمی داديم و آخرش هم 

هيچ!
به هزار فريب انتخابات را دورمی زنند تا جمهوری را در همه 
سطوح سر ببرند و گردش نخبگان را به ثبات پخمگان در 
كرسی های قدرت تبديل كنند و جمهوری را به مسلخ ببرند 

تا دموكراسی را به لجن بكشند!

اندرحکایت انتخابات رئیس فدراسیون فوتبال؛

جمهوری عليه جمهوری
حرف آخر جهان فوتبال

ملاقات پنهانی بایرنی ها برای به خدمت گرفتن اوپامکانو
بایرن مونیخ که گفته می شود دایوت اوپامکانو 
را  لایپزیگ  فوتبال  تیم  فرانسوی  مدافع 
به عنوان یکی از اهداف اصلی خود برای 
نقل وانتقالات در نظر گرفته است، به نظر 
می رسد برای به خدمت گرفتن این بازیکن 

رسماً دست به کار شده است.

مجازات سنگین ابراهیموویچ در صورت اثبات 
نژادپرستی 

به  میلان  فوتبال  تیم  سوئدی  ستاره 
نژادپرستی علیه روملو لوکاکو متهم شده 
است و در صورت اثبات این اتهام به دردسر 

بزرگی خواهد افتاد.

روخو در آستانه پیوستن به بوکاجونیورز
در  منچستریونایتد  فوتبال  تیم  مدافع 
آستانه پیوستن به بوکاجونیورز آرژانتین 

قرار دارد.

به  سومی  دسته  فوتبال  تیم  یک  پیشنهاد 
حبیب نورماگمدوف 

فوتبال  سومی  دسته  تیم های  از  یکی 
 UFC روسیه به ستاره سرشناس و قهرمان
پیشنهاد داده است که به این تیم ملحق 

شود.

پاری سن ژرمن در اندیشه خرید دله آلی 
هافبک  پاری سن ژرمن،  باشگاه 
برنامه های  در  را  تاتنهام  انگلیسی 

بلندمدت خود می بیند.

سعید  شفیعیان
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